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A proposta de la Comissió de Relacions Publiques , jg promoció Ciutadana, s'ha aprovat publicar un h tlletí d'informació municipal per èsser reparti t a fots eis veins del pöble, a fi i efecte de que puguin I jj. coneixement el més ampli possible de totes les qüestions que succeeixin al sí de I 'Ajuntament. 
S'ha aprovat aplicar a tots els constructors que s c o m p r o v i están executant obres sense permis, una 

multa d'acord amb el que actualment permet la Liei. 
P a r a l i t z a r la construcció 1 aplicar una multa de dues mil pessetes en el mateix moment al promotor de les obres i en el cas de reincidir, s 'aplicará de nou una multa que podrá osciHar de deu mil fins a cent mil pessetes i es comunicará a l 'autoritat superior 
perqué paralitzi definitivament l 'obra. 

SESSIÓ EXTRAORDINARIA del dia 28 d'agost 
S'ha donat compte de l'escrit rebut del Banc de Crédit Locai d'Espanya, aixi com de la proposta presentada per la Comissió d'Hisenda, referents a la formalització de la segona fase del crédit concedit per a nutrir una par t de la secció d'ingressos del Pressupost Extraordinari de Liquidació de Deutes que va tramitar-se i que va èsser aprovat per la Cor-poració el dia 27 de febrer d'enguany. Una vegada estudiada la proposta, s 'ha acordat aprovar el pro-jecte de contraete amb el Banc de Crédit Locai d'Es-panya per poder formalitzar la totalitat del préstec concedit, o sia per l ' import de 6.928.516 pessetes, de les quals, 2.605.122 ja van ser entregades en la pri-mera fase. També s'ha aprovat el document que for-raalitzarà l'entrega de la segona fase per import de 4.323.394'— ptes. 

^ COMISSIÓ PERMANENT del dia 6 de setembre 
S'han aprovat els següents expedients per conce-dir llicències d'obres particulars: 
Librado Galán i Pilar Franch Dalmau, per paret de tanca; Atilano Pérez García i Francisco Duarte García, per garaig; Joan Rodés Guai, per acondicio-nament naus; Albert Vilalta Serra i Jordi Casellas Guinart, per piscina; Rogelio Ballesteros Ramos, Lo-renzo Sánchez Rojo i María iVíartínez i J. Gilaber, per ampliació casa; Joan Molins Pou, per cubrir ter-rassa; Josep Gubern Sala, Raúl Lahiguera Medrano i Joan Menárguez Castejón, per pou; M.® dels An-gels Garolera, per tancament arc escala; Jaume Vails Bassa, per cisterna. Prórroga exp. a Ramón Moreno, José López Moya i José Ruiz Ruiz per a una casa respectivament. 
Aixi mateix, s'ha decidit que la Comissió d'Obres elabori unes normes per aplicar en aquells casos en que les soHicituds es presentin després de que ha-gi caducat el permis inicial. 

S'ha acordat encarregar als Tècnics Municipals, la confecció del projecte d'alineació del carrer existent davant de Can Barnils, el quai haurà d 'abonar el Sr. Josep Gol. 
S'ha aprovat fer una sèrie de reparacions en el Grup Escolar Ronçana, a fi que les aules estiguin ) preparades degudament al començament de curs. També s'ha aprovat comprar 15 cadires i pagar el material que necessitin els pares d'alumnes que es-tán pintant els parvularis. 
Després d ' informar del perill que representa I'a-bocament de les aigües residuals provinents de les parcellacions. Els Ametllers i Primavera, s'ha pre-vist l'acord de cridar als promotors d'aquestes, per procurar de t robar una solució i canalitzar-les fins pont de Can Met, encarregant prèviament un in-erme ais Serveis Tècnics Municipals. 
Considérant necessari que l 'abocador municipal ' jescombraries estigui degudament vallat per tal levitar que les deixalles s'escampin, s'ha acordat, encarregar un informe als Serveis Tècnics Munici-pal, de les possibles solucions a donar-hi. Sha près l'acord de comprar dues màquines d'es-

criure, marca Olivetti, linia 98 de 18 i dues tauletes. S'ha acordat l 'enterat dels tràmits fets per l 'Em-presa Municipal de Transports Escolars per tal d'ar-reglar els autocars de t ransport aixi com per com-prar material divers. S'ha acordat encarregar la confecció del proi'ecte per la reforma de la Casa de la Vila. 
S'ha acordat acceptar la installació de l 'allumenat public de la parceHació Can Marqués amb carácter provisional, fixant un plaç d'un any com a garantía per èsser acceptada definitivament, si cai. Durant aquest periode, totes les despeses de manteniment i conservació serán a compte del promotor o bé deis parceHistes, segons el que ells tinguin previst, així com l ' import del contracte que cal signar amb l'em-presa subministradora d'energia eléctrica malgrat es formalitzi a nom d'aquest Ajuntament. 

SESSIÓ ORDINARIA del dia 20 de setembre 
S'ha pa r l a t de la problemàtica sìtuació en que es troba l 'ensenyament estatai, especialment a Ca-talunya i en conseqüéncia s'han près els següents acords, tots ells per unanimitat , llevat el a on ha maniestat la seva disconformitat el conseller Sr. Jordi Iglesias: 
1.®"̂ : Ratificar-se amb la nota que ha fet pública ei Conseil Executiu de la Generalitat. 2.°": Demanar una entrevista al President del Go-vern Sr. Suárez i al Ministre d'Administració Terri-torial Sr. Fontan amb una delegació d'Alcaldes, acom-panyats del Sr. Ortínez i del Sr. Pi Suñer. 
3.='": Demanar que hi hagi un Ministre d'Educa-ció i Ciència que conegui i entengui la problemàtica de Catalunya i la vulgui resoldre donant-hi solucions vàlides. 4.®": Enviar un telegrama a la Presidència del Go-vern i al Ministre d'Administració Territorial, donant compte d'aquests acords presos. 

S'ha llegit l ' informe realitzat pels Tècnics Muni-cipals, referent al mal estât del voladis del segon grup d'aules de les Escoles del Rieral i considérant el perill que comporta, s'ha aprovat parlar urgent-ment amb eis constructors que el van construir, perqué seguidament es facin les reparacions opor-tunes. 
S'ha exposât el procediment seguit per a contrac-tar una persona que cuidi del funcionament del Cen-tre de Cultura Sant Jordi i s'ha aprovat contractar com a responsable cara a I 'Ajuntament a la senyo-reta M.'' Teresa Cortés Uñó, no obstant el servei es farà conjuntament amb la senyoreta Anna M.̂  Corts Puigdomènech, essent a càrrec d'elles l'organització i forma de coordinació deis seus serveis. 
S'ha aprovat un augment de sou a Tactual assis-tent social, Sra. Montserrat Drets López, de 1.167 pessetes sobre el sou que en aquest moment està cobrant. 
Llegida la petició del Sr. Esteban Almendros, re-ferent a la possible instal-lació d'una discoteca a la etra, de la Sagrera, la Corporació ha decidit infor-mar desfavorablement la sol-licitud, ja que consi-dera totalment inadecuat l 'emplaçament de l'edifici a on pretén ubicar-se i no representa cap benefici pel pöble. 
S'ha informat favorablement l'exp. d'activitat del Sr. Isidre Danti Bassa per installar un taller de ma-nyeria a la Bastida Nova. 
S'ha informat favorablement l'expedient d'activitat a nom d'Antonio Falcó, per instaUar un dipòsit de G. L. P. en el C/. dels Angels n.° 21. 
S'ha aprovat una relació de dietes del Sr. Alcalde, per import de 17.000 ptes. 

COMISSIO PERMANENT del dia 4 d'octubre 
S'ha aprovat el padro de la taxa de conservacio del Cementiri per un import total de 37.000 ptes. essent 340 el nombre de contribuients. 
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